
比赛用自行车欧盟CE认证EN 14781:2005

产品名称 比赛用自行车欧盟CE认证EN 14781:2005

公司名称 浙江荣仪达信息技术服务有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 浙江省杭州市拱墅区

联系电话 18072945774 18072945774

产品详情

比赛用自行车欧盟CE认证标准

Racing bicycles-Safety requirements and test methods赛车.安全要求和试验方法

比赛用自行车欧盟CE认证指令

GPSD一般比赛用自行车安全指令General Product Safety Directive 2001/95/EC

EN 14781:2005 CE标准适用比赛用自行车范围

This European Standard specifies safety and performance requirements for the design,assembly and testing of racing
bicycles and sub-assemblies,and lays down guidelines for manufacturer’s instructions on the use and care of such
bicycles.This European Standard applies to racing bicycles intended for high-speed amateur use on public roads,and
on which the saddle can be adjusted to provide a maximum saddle height of 635 mm or more.This European
Standard does not apply to mountain bicycles and to specialised types of racing bicycle such as tandems or bicycles
designed and equipped for use in sanctioned competitive events.本欧洲标准规定了赛车及其子总成的设计、装
配和测试的安全和性能要求，并为此类自行车的使用和保养制定了制造商说明指南。本欧洲标准适用于
在公共道路上供业余爱好者高速使用的赛车，车座可调整，以提供635 mm或以上的蕞大车座高度。本欧
洲标准不适用于山地自行车和专门类型的比赛自行车，如设计和装备用于经批准的比赛项目的串联自行
车或自行车。

比赛用自行车欧盟CE认证流程

1、提交CE认证申请表

2、准备测试样品和英文技术资料（说明书，CE标签，材质报告，部件清单，DOC等）

3、样品进行欧标测试



4、技术资料审核与整改

5、测试通过后NB机构审核报告与技术资料

6、审核通过后，工厂获得CE证书

7、比赛用自行车加贴CE标识，顺利进入欧盟市场流通
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